
Korsberga 2023-11-22  

Möte med Korsberga kommundelsråd. 

Närvarande: Anna Sognefur och Ann-Britt Bengtsson, 

Adjungerad från samhällsföreningen Andreas Karlsson, 

Deltog gjorde även Elin Bexell och Björn Wiberg från Vetlanda kommun. 

•Trafiksituationen: Önskemål om en gång och cykelväg på östra sidan om 31 :an.Främst med tanke på

barnens skolväg då det är mycket trafik genom Korsberga och hastighetsgränserna respekteras dåligt

av både persontrafik och tyngre fordon.

•Även på västra sidan mellan Industrigatan och Solstigen saknas gång och cykelbana.

•Trafikveket anser att övergångställen stör trafikrytmen för mycket.

•Det är mycket buskage som hindrar sikten vid utfarterna till

31:an,särskilt vid ldrottsvägen,Österängsvägen och Solstigen. 

•På gång och cykelvägen vid Lönngatan mot 31:an finns en "Bula" som är oöverkomlig för permobiler

och rullstolar,vältrisken är stor.

•Anna Sognefur kontaktar Trafikverket angående nerfasning vid övergångställen så rullstolar och

permobiler lättare kan ta sig fram.

•Medborgardialog,hur strukturrerar vi upp den?

•Landsbygdsbidraget: Aktivitetsbanan är asfalterad ,lusthus och belysning är klart.Hinderbana och

bänkar är kvar att göra.

•Hembygdsällskapet har 1000 kr kvar som det ska köpas redskap för till fortsatt "Gammaldags

odling".

•Adjungerad till Samhällsföreningens möte bestäms innan nästa möt

Anteckningar gjorda av: 
Ann-Britt Bengtsson 

Ordförande
Anna Sognefur


